

Förbundsstyrelsen nr 440 2021-03-02.pdf

Signers:

<i>Name</i>	<i>Method</i>	<i>Date</i>
ANNA IWARSSON	BANKID	2021-04-05 13:44 GMT+2
Anna Simone Suwannee Westerberg	BANKID	2021-04-10 14:40 GMT+2



This document package contains:

- Front page (this page)
- The original document(s)
- The electronic signatures. These are not visible in the document, but are electronically integrated.



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:
0F44F78E03594E578EC1E8CC1A5867EB

THE SIGNED DOCUMENT FOLLOWS ON THE NEXT PAGE >

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Nr 440
FÖRBUNDSSTYRELSEN 2021-03-02
ORG.NR. 802001-3010

Plats:

Videokonferens

Närvarande:

Anna Iwarsson, ordförande	Suzanne Lundvall
Anders Caspár, deltog ej i §§ 5-7	Thor Stöckel
Henrik Lehmann	Eva Sundmalm
Lisa Lundin	Simone Westerberg Skoog

Adjungerade:

Pelle Malmborg	Generalsekreterare
Christina Hjelm	Rektor och platschef, Lillsved
Helen Åkerman	Ansvarig föreningsstöd
Patrik Tengvall	Valberedningen

Mötesordförande:

Anna Iwarsson

Mötessekreterare:

Helen Åkerman

Justerare:

Simone Westerberg Skoog



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

0F4F78E03594E578EC1E8CC1A5867EB

§ 1 Inledning

§ 1.1 Mötet öppnas

Anna Iwarsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Styrelsen gick en runda och delgav sina spaningar gällande Gymnastiksverige idag.

§ 1.2 Tidigare protokoll

Förbundsstyrelsen nr 437

Förbundsstyrelsen nr 438

Förbundsstyrelsen nr 439

Styrelsen noterade att ett uppföljande möte med Jonas Juhl, landslagschef, behöver planeras in under våren.

Förbundsstyrelsen beslutade

att lägga protokollen till handlingarna.

§ 1.3 Val av justerare

Förbundsstyrelsen beslutade

att utse Simone Westerberg Skoog att jämte ordförande justera dagens protokoll.

RAPPORTER

§ 2 Generalsekreterarens rapport

Pelle Malmborg presenterade en skriftlig rapport, dnr 2021:002 b. Han kompletterade muntligt med att det har inkommit rapporter om psykisk ohälsa som en följd av coronapandemin. Det planeras nu för insatser för att lyfta dessa frågor och hjälpa föreningarna som kommer i kontakt med dem.

Utifrån en fråga från en styrelseledamot redogjorde han också för gymnastikombudsmannens arbetssätt och hur rapporten ser ut och är utformad. Det gav också anledning att lyfta rapporten Från policy till praktik från RF. Den handlar om de tio största förbundens arbete mot sexuella övergrepp.

Det ledde också till ett samtal om hur personalen på kansliet mår och Pelle redogjorde för hur det medvetna arbetet med arbetsmiljö, både fysisk och psykosocial, ser ut nu när alla jobbar på distans. I det sammanhanget nämndes också de samtal som förs om "det nya normala" när restriktionerna hävs.

Henrik Lehmann redovisade att utifrån statistik från Sportadmin kan man utläsa att betalningarna till föreningarna för december-februari har minskat med drygt 40 % jämfört med tidigare år.

Förbundsstyrelsen beslutade

att tacka för rapporten och lägga den till handlingarna.

Gymnastikförbundet 

Skansbrogatan 7 / 100 61 Stockholm / 08-699 60 00 / info@gymnastik.se



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

0F44F78E03594E578EC1E8CC1A5867EB

§ 3 Rapport från Lillsved

Christina Hjelmar presenterade en skriftlig rapport, dnr 2021:003 b. Hon kompletterade muntligt med att Lillsved nu är öde. Undervisningen på folkhögskolan sker på distans och varken vandrarhemmet eller konferensen har några gäster. 10 personer ur personalen är korttidspermitterade.

Ekonomin ser dock efter omständigheterna bra ut. Lillsved har fått 1,4 Mkr i statliga stöd, p.g.a. extra tilldelning om 350 tkr från statsstödet till folkhögskolor.

Under tiden husen till stor del står tomma, renoveras de. Golv har slipats i herrgården och har sedan inretts med nya möbler. Renoveringen av elevhemmens våtutrymmen startade samma dag som sammanträdet.

Fastighetsgruppen får en del förfrågningar om att sälja både mark och hus, men har nu föreslagit styrelsen att dessa förfrågningar avvisas.

Utbildningsgruppen har träffats och bl.a. pratat om synergieffekter gällande samarbetet mellan förbundet och folkhögskolan.

Förbundsstyrelsen beslutade

att tacka för rapporten och lägga den till handlingarna.

§ 4 Organisationsöversyn

Pelle Malmborg redogjorde muntligt för den plan för organisationsöversyn som nu finns. Tillsammans med Pelle kommer Lotta Darlin, kommunikationschef, att fungera som projektledare. Ledningsgruppen tar också aktiv del. Från styrelsens sida är Anders Caspar och Henrik Lehmann de som i första hand involveras.

Syftet med översynen är att identifiera och lösa organisatoriska hinder samt att identifiera behov av nya och förändrade kompetenser och strukturer för att möta nya behov. Perspektiv från föreningar, medarbetare, landslag, förbund, kommittéer och regioner kommer att tas med parallellt för att möjliggöra en bredare förflyttning i relation till det önskade läget i Strategi 2028.

Tidplanen går ut på att organisationsstrukturen för det nationella kansliet ska kunna beslutas vid förbundsstyrelsens sammanträde i maj/juni och sedan implementeras under hösten.

Styrelsen samtalar om vikten av att regionerna involveras, inkl. de regionala kommittéerna, men att det generellt är klokt att börja med översyn och omorganisation på det nationella planet och sedan låta det föras vidare till regionerna.



Det är styrelsens angelägenhet att följa arbetet noga.

Förbundsstyrelsen beslutade

att tacka för rapporten och notera detta i protokollet.

BESLUTSÄRENDEN

§ 5 Riksidrottsmötet 28-30 maj

§ 5.1 Utse ombud

I och med att riksidrottsmötet kommer att genomföras digitalt föreslog Anna Iwarsson att övriga i styrelsen som inte är ombud också deltar. Utöver ombuden kommer också Anna Iwarsson samt Anders Caspár att delta i andra funktioner.

Förbundsstyrelsen beslutade

att utse David Ahlin, Henrik Lehmann, Suz Lundvall och Pelle Malmborg att företräda Gymnastikförbundet i riksidrottsmötet, samt att Lisa Lundin och Simone Westerberg Skoog delar på det sista mandatet.

att bland dessa utse Suz Lundvall att i första hand vara talesperson.

§ 5.2 Friskis och Svettis ansökan

Suzanne Lundvall rapporterade muntligt från ett möte 26 februari 2021 mellan Gymnastikförbundet (GF) och representanter från Riksidrottsförbundet (RF) och riksidrottsstyrelsen (RS). Från GF deltog utöver Suz även Anders Caspár, Pelle Malmborg och Pia Josephson. Från RFs sida var man tydliga med att det går att göra undantag från ansökningskriterierna. Hur RS väljer att göra kommer framgå av deras svar på ansöknigen.

GF hade med ett antal frågor som man sökte svar på; Har det gjorts någon konsekvensutredning av ev. effekter av att en organisation som Friskis och Svettis blir medlemmar, utifrån att de inte fungerar som övriga specialidrottsförbund? Vilka är Friskis och Svettis motiv för att vilja vara medlemmar? Finns det andra lösningar som skulle kunna vara aktuella?

Gruppens samlade bedömning efter samtalet var att det var ett neutralt samtal som tyvärr inte gav svar på frågan om hur Friskis och Svettis ev. anslutning till RF skulle komma att påverka idrottsrörelsen i stort. Från gruppens sida hade ett samtal med alla involverade varit att föredra.

Förbundsstyrelsen beslutade

att notera detta i protokollet.

att uppdra åt presidiet att tillsammans med Anders Caspar förbereda förutsättningar inför styrelsens slutbehandling i frågan på kommande möte.



§ 6 Regionsårsmöten

Förbundsstyrelsen beslutade

att uppdra åt Anna Iwarsson och Pelle Malmborg att företräda förbundet vid regionernas årsmöten samt att sinsemellan dela upp regionernas årsmöten mellan sig.

§ 7 Sveriges olympiska kommittés årsmöte 20 april

Patrik Tengvall, valberedningen, sitter också i valberedningen för Sveriges olympiska kommitté (SOK) och rapporterade kort om valberedningens arbete. Förslag till styrelse för SOK presenteras om ca tre veckor.

§ 7.1 Utse ombud

Förbundsstyrelsen beslutade

att utse Anna Iwarsson och Pelle Malmborg att representera förbundet vid Sveriges olympiska kommittés årsmöte.

§ 7.2 Kandidaturer

Anna Iwarsson rapporterade att hon, tillsammans med ytterligare två ordförande för specialidrottsförbund, hade fått i uppdrag att vara valberedningssamordnare. Tidigare ordförande för valberedningen kommer att avgå efter många år och valberedningssamordnargruppen kommer att föreslå Patrik Tengvall som ordförande framöver.

Vidare ställer Malin Eggertz Forsmark upp för omval till styrelsen. Gymnastikförbundet har nominerat henne.

Förbundsstyrelsen beslutade

att notera detta i protokollet.

DISKUSSIONSPUNKTER

§ 8 Styrelsens uppdragsfördelning

Anna Iwarsson presenterade ett samtalsunderlag till diskussion om styrelsens uppdragsfördelning, dnr 2021:009.

En generell synpunkt lyfts att generalsekretären inte borde anges som operativt ansvarig vid, i princip, någon av punkterna utan att det bör vara andra ansvariga på kansliet.



Styrelsen gick sedan igenom de olika områdena var för sig med möjlighet att komma med inspel till ansvariga:

Stadgeöversyn:

Förenkla ändamålsparagrafen.

Fastställa tidsplan för att inkludera regioner och övriga.

Karin Tholin och Helen Åkerman är operativt ansvariga.

Strategi Lillsved

Pia Josephson är operativt ansvarig.

Organisationsöversyn

Se § 4 Organisationsöversyn.

Revidering varumärkesplattform

Thor Stöckel läggs till från styrelsen.

Kommunikationsplattform

Inga ytterligare synpunkter inkom.

Strategi, partners, samarbeten, sponsorer

Inga ytterligare synpunkter inkom.

Internationell strategi

Behöver säkerställa återväxten och vårt förhållningssätt.

Strategiska styrdokument

Detta måste göras i relation till stadgeöversynen.

Vad är nödvändigt framåtriktat för att uppnå målen i Strategi 2028?

Handlingsplan för att vara en positiv och drivande kraft i samhället

Pelle Malmborg kallar till ett möte mellan Anna Iwarsson, Simone Westerberg Skoog och David Ahlin från styrelsen och Karin Tholin och Daniel Glimvert från kansliet för att inleda arbetet.

Ledningsforum

Viktigt med nära kontakt mellan regioner och stadgeöversyn, därför samma personer som ansvariga i styrelsen.

Inför arbetet framåt i de olika projekten/grupperna gäller att det är den som är operativt ansvarig som är sammankallande för ev. möten. De operativt ansvariga har ofta redan påbörjat arbetet och styrelsen förväntas fungera som rådgivande i arbetet inför att det sedan



blir beslut i styrelsen. Vid ett startmöte är det viktigt att prata om förväntningar på varandra och på arbetssättet. Återrapport sker senast vid mötet i juni.

Förbundsstyrelsen beslutade

att fastställa uppdragsfördelningen med ovan nämnda förändringar/tillägg.

§ 9 Förbundsstyrelsen 2022

Anna Iwarsson hade fått en fråga från region Sydost – hur kan vi tänka oss att förbundsstyrelsen kan komma att se ut? Träffas på plats? Ha möjlighet att delta digitalt? Kombinera plats och digitalt?

Styrelsen samtalade om frågan och enades om att det kommer att vara självklart att erbjuda möjlighet att delta digitalt och att erbjuda format som passar olika behov.

Förbundsstyrelsen beslutade

att notera detta i protokollet.

ÖVRIGA RAPPORTER

§ 10 Nya föreningar, utträden och namnändringar

Pelle Malmberg anmälde vilka föreningar han i enlighet med sin delegationsrätt har fattat beslut om gällande in- och utträde samt namnändringar.

Förbundsstyrelsen beslutade

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 11 Tackhälsningar

Helen Åkerman anmälde att tackhälsning hade inkommit från GF Energo med anledning av den blomman förbundet skickade i samband med Kristina Göthbergs bortgång.

Förbundsstyrelsen beslutad

att notera detta i protokollet.

§ 12 Mötet avslutas

Anna Iwarsson tackade alla medverkande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Helen Åkerman
Sekreterare

Justeras:

Anna Iwarsson
Ordförande

Simone Westerberg Skoog
Justerare

Gymnastikförbundet 

Skansbrogatan 7 / 100 61 Stockholm / 08-699 60 00 / info@gymnastik.se



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:
0F44F78E03594E578EC1E8CC1A5867EB